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رادمند ، شرفي ، ابراهيمي ، شريفي
 گزينه هاي  محلي

یک بار هم گزینه های محلی را امتحان کنید؛

 اقتصــاد کیش   -    آنگونــه كه انتظار ميرفت و البته 
طبيعي بود غزل خداحافظي مهدي كشاورز از سازمان 
منطقه آزاد كيش نيز خوانده شــد تا وي پس از 9  ماه 
صدارت بر امور منطقه آزاد كيش از سمت خود بركنار 
شــود. موضوعي كه پس از بركناري ســعيد محمداز 
پســت دبيري شــورايعالي مناطق آزاد كاملا محتمل 
بنظر ميرســيد و به تصميم امروز و فردا ســپرده شده 
بــود .حالا جزيره كيش و ســازمان منطقه آزاد كيش 
يك بار ديگر منتظر ورود و حضور مدير عامل جديد 
اســت تا در مقطعي كه حداقل ٥ تن از آخرين مديران 
عامل اين منطقه عمري بسيار كوتاه در دوره مديريتي 
خود داشــته اند حالا در دولت سيزدهم منتظرانتصاب  
چهارميــن مدير عامل برای  اين مهم ترين منطقه آزاد 
تجاري صنعتي كشــور باشــيم.... !! تا متزلزل ترين و 
ناپايدار ترين دوران مديريت در جزيره كيش را شــاهد 

باشيم .
محمد ابراهيم  انصاري لاري - غلامحســين مظفري- 
جعفــر آهنگران- محمد رضا لواســاني و اين آخري 
مهدي كشــاورز هيچ كدام موفق نشــدند دوره ٣ ساله 
مديريتــي خود را طبق قانون مناطق آزاد وابلاغ  هيات 
دولت بطوركامل سپري كنند و قبل از موعد از مسئوليت 
خود بركنار شدند!پس از بركناري مهدي كشاورز توسط 
دبير شورايعالی مناطق آزاد ، اين روزها همه منتظر شنيدن 
نام جايگزين جديد هستند جايگزيني كه انگار حتما بايد 
از تهران يا يكي از ديگر شهر هاي كشور معرفي شود! از 
فلان گروه و جناح سياسي يا شاغل در فلان وزارت خانه 

و يا سازمان بزرگ دولتي !
اگر اعتقاد به توانايي حكمراني محلي و تاثيرشــگرف 

و قابــل توجــه  مديريت محلي بر پيشــرفت جوامع 
وجود دارد پيشــنهاد مي شود اين بار فرصت به يكي از 
گزينه هاي محلي كيش داده شود . هم چنان كه در يكي 
از گزارش هاي قبلي عنوان كرده بوديم تقويت مديريت 
محلي مي تواند يكي از بال هاي اصلي موفقيت  و رشد 
و توســعه  كيش باشــد  و حالا كه نمونه های مختلف 
گزينه های مختلف تســت می شــود!  يكبار هم  اين 
ظرفيت در جهت رشــد و توسعه منطقه مورد آزمايش 
قرار گيرد .وقتي به محمد رضا لواساني و مهدي كشاورز، 
با كمترين پشــتوانه و سوابق مديريتي و اجرايي  عالی 
و بدون عملكرد كلان درســطح كشور و بدون  داشتن 
هيچ گونه  برنامه و اســتراتژي و ديدگاه كلان اقتصادی  
ملــی و بين المللــی در حوزه های   ســرمايه گذاری، 
اجتماعــي، اقتصــادي، فرهنگــي و...... فرصت داده 
مي شــود كه در عرصه مديريتي كيش جولان بدهند  و 
كســب تجربه كنند ! چرا اين فرصت دراختيار مديران 
جوان و موفق و خوشــنام داخلی و محلی  كيش قرار 
داده نشــود؟ ! كه در اينجا به چند گزينه خوب محلی 
می توان اشاره كرد. در اين بين افرادي مثل داوود رادمند 
) از كارشناسان و مديران سابق منطقه آزاد كيش و فعال 
فرهنگی و اجتماعی( ، عبدالنبي شــرفي ) رئيس سابق 
شورای شــهر و مدير عامل سابق شركت عمران ، آب 
و خدمات كيش (، علي ابراهيمي معينی) از كارشناسان 
برجسته واز  مديران سابق حوزه های مختلف  سازمان 
منطقه آزاد كيش(  ، ناصر شريفي) نماينده سابق كيش در 
مجلس شورای اسلامی(  و... از جمله نيروهاي داخلي 
و محلي كيش هســتند كه با برخوردار بودن از سوابق 
و پشــتوانه هاي قوي  ومقبوليت اجتماعی و  عملكرد 

مطلوب در حوزه هاي مختلف ،  بســيار بهتر از كساني 
كه از تهران قرار اســت  به كيش اعزام شوند می توانند  
در سرنوشت كيش تأثير گذار،  مؤثر و موفق باشند .اينان 
كه خود سالهاست در بطن جامعه كيش حضور دارند ، 
همه  چم و خم و  دردها و مشــكلات كيش  را بخوبي 
می فهمند و لمس كرده اند و  مي توانند با بهره گيري از 
ظرفيت فوق العاده مديريتي در سازمان منطقه آزاد كيش 
جزيره را بطور اساسي متحول كنند و در مسير پيشرفت 
قرار دهند. چرا كه  اگر اعتقاد بر اين است لازمه اوليه حل 
مشكلات  و جستجوی راهكارهای پيشرفت، شناخت 
اوليه از مشــكلات و دردها و شناخت منطقه ونيازها و 
ظرفيــت هــای آن و  قوانين حاكم بــر آن و پس از آن  
جستجوی مسير پيشرفت است ، اينان می توانند بهترين 

گزينه باشند. 
اگــر هم مبنا برای انتصاب مديرعامل جديد آنگونه كه 
مرســوم هست) !( وصل بجايی باشــد،  مطمئنا اينان 
بــه اصل جامعه و مردم كيــش وصلند كه بزرگترين و 
بهترين ســرمايه مديريتی است  ومی توانند  از پشتوانه 
خوب اجتماعی و مردمی  برای پيشبرد امور بهره گيرند 
و اين انتصاب  می تواند در راستای تحقق اهداف دولت 

مردمی هم باشد.
اميد اســت اين بار هيأت دولت و وزير محترم اقتصاد 
و دارايي و دبير شــورايعالی مناطــق آزاد  بجاي اعزام 
مديرعامل ويك قشون  نيروهاي همراه از تهران با اعتقاد 
به قدرت و توانايــي حكمرانی و مديريت محلي اين 
فرصت را در اختيار نيروها و مديران توانمند محلي كيش 
قرار دهند و اين بار مدير عامل از دل جامعه كيش انتخاب 

شود . ان شاالله.

 اقتصاد کیش   -      عضو هيات مديره اتاق بازرگانی ايران و امارات متحده عربی 
می گويد در اين ترديدی وجود ندارد كه بايد سطح تعاملات تجاری با كشورهای 
همســايه را بالا برد اما صرف حســاب كردن روی بازار اين كشورها ما را محدود 

می كند. 
فرشيد فرزانگان اظهار كرد: نگاهی به آمارهای تجاری ما نشان می دهد كه در سال 
۱٣۸۰ حدود ۸۰ درصد از تجارت ايران با ۲٣ كشور دنيا انجام می شده اما در سال 
۱۴۰۰ حدود ۶٥ درصد از تجارتمان تنها به سه كشور محدود شده كه نشان می دهد 
كه ما چه در حوزه تنوع محصولات و چه در گســترش شــركای تجاری با مشكل 

مواجه بوده ايم.
وی با بيان اين كه عملكرد كشورهای بزرگ در اقتصاد مسيری متفاوت با آنچه در 
ايران طی شــده را نشان می دهد توضيح داد: كانادا و مكزيك همواره جزو شركای 
اصلی آمريكا به حساب می آيند. در اقتصاد چين نيز كره جنوبی، ويتنام و ژاپن سهمی 
مهم دارند اما بايد اين سوال را بپرسيم كه اين كشورها بازار خود را تنها به كشورهای 

همسايه خود محدود كرده اند؟
فرزانگان به موقعيت تجاری ايران در ميان كشورهای همسايه اشاره كرد و گفت: ما ۱٥ 
كشور همسايه در خشكی و دريا داريم كه بازار بسيار گسترده ای دارند و قطعا می توان 
روی تجارت مشترک با آنها حساب باز كرد اما سوال اينجاست كه اين كشورها چه 
نقشی در عرصه تجارت بين المللی دارند و وابسته كردن بازار ايران به همسايه ها چه 

تبعاتی برای ما خواهد داشت.
عضو هيات مديره اتاق بازرگانی ايران و امارات متحده عربی ادامه داد: امروز ما شاهد 
آن هستيم كه در كشورهای حاشيه خليج فارس دولت ها تلاش كردند با ايجاد يك 
رقابت ميان غرب و شرق بازار خود را به محلی برای زورآزمايی اين اقتصادها تبديل 
كند و به تبع آن منافع ملی خود را به دست بياورد اما متاسفانه ما اين رويكرد را در 

ايران كمتر دنبال كرديم.
وی با اشاره به تصميم اخير دولت آلمان در محدود كردن تجارت با ايران تصريح كرد: 
آلمانی ها چه در حوزه صنعت و فناوری های نوين و چه در بخش مهندسی و آموزش 
جزو مطرح ترين كشورهای دنيا به شمار می روند. اگر بنا باشد ما كنار رفتن آلمان از 
اقتصادمان را بخواهيم با كشورهای منطقه يا حتی چين جبران كنيم بايد به اين سوال 
پاسخ داد كه چرا حتی چينی ها نيز تجارتی بيش از ۱۰۰ ميليارد دلار با آلمان دارد و 

همچنان در واردات تجهيزات روز از ظرفيت كشور استفاده می كند.
فرزانــگان ادامــه داد: آلمانی ها در اقتصاد ما نيز نقش مهمی داشــتند و می بينيد كه 
در حوزه هايی كه اســتفاده از صنايع آنها در دســتور كار قرار داشــته ما توانسته ايم 
زيرســاخت های مطلوب تری به وجود بياوريم همچنين مهندسان آلمانی توانايی 
بالايی در آموزش روز دارند كه در صورت محدود شــدن روابط ما خود را از اين 

موضوع محروم می كنيم.
عضو هيات مديره اتاق بازرگانی ايران و امارات متحده عربی خاطرنشان كرد: در نگاه 
كلان نيز ما بايد در نظر داشته باشيم كه قطع يا كاهش روابط اقتصادی با كشورهای 
بزرگ می تواند به امنيت اقتصادی ما لطمه وارد كند، زيرا در آينده همراه كردن اين 
كشورها با تحريم های جديد عليه اقتصاد ايران راحت تر خواهد بود. از اين رو تلاش 
برای تغيير رويكرد در اين حوزه و استفاده حداكثری از ظرفيت های تجاری موجود 

در نقاط مختلف دنيا بايد به عنوان يك اولويت دنبال شود.

عضو هیات مدیره اتاق بازرگانی ایران و امارات متحده عربی :

کار تجارت با جهان تنها با همسايه ها 
پيش نمی رود

 اقتصاد کیش   -   سرپرســت پژوهشــكده باستان شناسی تاكيد كرد: تهيه اطلس 
باستان شناسی حوزه خليج فارس را در برنامه داريم و با چينی ها تفاهمنامه هايی برای 

انجام باستان شناسی زير آب منعقد كرده ايم.
تا قبل از شــيوع ويروس كرونا شــاهد فعاليت هيات های مشترک باستان شناسان 
خارجی و ايرانی در محوطه های باستانی بوديم چنانكه هيات مشترک باستان شناسی 
ايران و اتريش كاوش های علمی روی رودخانه سيمره داشتند، باستان شناسان ايران 
و فرانسه در خراسان شمالی فعال بودند، هيات مشترک ايرانی و ايتاليايی در شهر 
سوخته فعاليت داشتند، كاوش های مشترک باستان شناسی ايران –  فرانسه و ايران – 
آلمان در شيراز و زنجان رقم خورد و… اما شيوع كرونا و بعد از آن ناآرامی هايی كه 
طی چند ماه گذشته كشور را دربرگرفت، سبب شد تا حضور باستان شناسان خارجی 

در محوطه های باستانی ايران، كمرنگ شود. 
ليلا خســروی )سرپرست پژوهشكده باستان شناســی( درخصوص تعاملات و 
تشــكيل گروه های مشترک باستان شناسی ايرانی و خارجی برای كاوش ها گفت: 
فعلا مسئله ای برای انجام پژوهش های باستان شناسی نداريم چراكه فعاليتی است كه 
از گذشته انجام شده و پژوهشكده باستان شناسی همواره راغب به انجام مطالعات 
بين المللی است. اما طی چند سال اخير به دليل شيوع ويروس كرونا و شرايط خاصی 
كه پيش آمده، فعلا پژوهش ها تعطيل شده اما قرار است ادامه پيدا كند و مشكلی بابت 

ادامه پژوهش های مشترک با هيات های خارجی نداريم. 
او در پاسخ به اين سوال كه آيا همچنان قرار است با چند كشور خاصی كه طی چند 
سال اخير با آن ها تعامل داشتيم، كاوش های باستان شناسی را ادامه دهيم، گفت: خير 
مشكلی بابت حضور باستان شناسان ساير كشورها در قالب هيات های مشترک با 
ايران نداريم. هر كشــوری كه تقاضا دهد، تقاضايش مورد بررسی قرار می گيرد و 
اعلام می شود. البته فعلا به دليل شرايط كنونی تقاضايی از سوی كشور خارجی برای 

انجام كاوش در محوطه های باستانی ايران نداشته ايم. 
خسروی همچنين در پاسخ به اين سوال كه در بيشتر موارد شاهد حضور باستان شناسان 
خارجی در قالب هيات های مشترک در محوطه های باستانی ايران هستيم و آيا اين 
امكان برای باستان شناسان ايرانی نيز فراهم شده است كه در محوطه های خارج از 
مرزهای ايران كاوش داشــته باشــند، گفت: در بحث ايران فرهنگی شاهد حضور 
دانشــجويان و باستان شناسان در حوزه آسيای مركزی هستيم. حتا برای كاوش در 
اقليم كردســتان نيز باستان شناسانی از سوی پژوهشگاه ميراث و گردشگری اعزام 
شده اند. قرار است طی تفاهم نامه ای كه با كشور ايتاليا داريم، آموزش و پژوهش هايی 
به صورت مشترک انجام شود. البته طی چند سال گذشته شيوع كرونا اين موارد را 

به تاخير انداخت. 
سرپرست پژوهشكده باستان شناسی درخصوص برنامه های اين پژوهشكده و اين 
مهم كه قرار است كاوش ها بر كدام بخش از كشور متمركز شود، گفت: كاوش در 
تمام ايران مدنظر است و تاكيد خاصی بر مكان خاصی نداريم اما باتوجه به شرايط 
موجود، تمركز كاوش ها را بر حوزه خليج فارس و مكران قرار داده ايم و اميدواريم به 
زودی شاهد تهيه اطلس باستان شناسی حوزه خليج فارس باشيم. اين مهم در راستای 

تهيه ی نقشه باستان شناسی است. 
او با تاكيد برآنكه تهيه نقشه باستان شناسی كشور كار يك يا دو سال نيست، گفت: اين 
نقشه در حال به روز شدن است. نبايد فراموش كرد كه آثار فراوانی كه در ايران قرار 
دارند و هر روز شناسايی می شوند، به اندازه ای هستند كه نقشه باستان شناسی هيچگاه 

تمام نخواهد شد و همواره به روزرسانی خواهد شد. 
خسروی درخصوص توسعه باستان شناسی زير آب نيز گفت: باتوجه به محدوديت ها 
و مشكلاتی كه در اين حوزه با آن روبه رو هستيم درصدد رشد و توسعه باستان شناسی 
زير آب هستيم. در اين ميان همچنان مشكل بودجه وجود دارد و در شرايط موجود 
بودجه های پژوهشی بسيار سنگين است. اميدواريم با استفاده از تفاهم نامه هايی كه 
با كشورهای ديگر منعقد می كنيم، بتوانيم اين زمينه را تقويت كنيم. صحبت هايی 
در اين خصوص انجام شده و فعلا تفاهمنامه هايی با چين برای انجام كاوش های 

باستان شناسی زير آب منعقد شده است.

سرپرست پژوهشکده باستان شناسی عنوان کرد :

انعقاد تفاهم نامه با چينی ها برای 
کاوش در آب های خليج فارس 

دوگانگی مديريت برای مناطق 
آزاد مصيبت است

 اقتصاد کیش   -     عضو كميسيون جهش توليد و نظارت بر اجرای اصل ۴۴ قانون 
اساسی مجلس گفت: دوگانگی مديريت در مناطق آزاد يك مصيبت است كه نيازمند 

است شخصی در جايگاه رييس دولت سريع تر برای حل آن اقدام كند.
الياس نادران در نشست اعضای كميسيون جهش توليد مجلس يازدهم با مديرعامل 
سازمان منطقه آزاد قشم، اظهار داشت: برای حل برخی مسائل و مشكلات موجود 

در مناطق آزاد بايد پيگيری های ويژه ای صورت بگيرد. 
وی ادامه داد: اينكه گفته می شود مناطق آزاد نتوانسته اند به ماموريت های اصلی خود 
عمل كنند از آسيب هايی است كه برای رفع آن نيازمند گسترش سطح تعاملات ميان 

بخش های مختلف دولت، مناطق آزاد و نمايندگان مجلس است. 
اين نماينده مجلس اضافه كرد: با وجود مديريت های موازی و دوگانگی مديريت 
در مناطق آزاد كشور، مردم و مديرانی كه به فكر پيشرفت و توسعه هستند، بيشترين 

آسيب را می بينند. 
نادران تاكيد كرد: دوگانگی مديريت در مناطق آزاد يك مصيبت است كه نيازمند 

است شخصی در جايگاه رييس دولت سريع تر برای حل آن اقدام كند. 
عضو كميســيون جهش توليد و نظارت بر اجرای اصل ۴۴ قانون اساسی مجلس 
يازدهم در پايان خاطرنشان كرد: ساكنان جزيره قشم، مردمی لايق، مهربان و همراه 
با نظام جمهوری هستند و وجود آنها در اين منطقه يك ظرفيت بسيار خوب برای 
پيشرفت و توسعه هستند كه بخاطر برخی كمبودها از سال های گذشته آنطور كه 

شايسته است از خدمات نظام بهره نبرده اند.

عضو کمیسیون جهش تولید مجلس :

تشکيل گروه »همّت« جهت حمايت  
از صيادان  هرمزگان 

 اقتصاد کیش   -   سرپرســت شــيلات هرمزگان از تشكيل گروه همت شيلات 
در راستای توانمند سازی تشكل های صيادی و افزايش بهره وری توليد خبرداد.

ساسان صادقی با اشاره به رويكردها و سياستهای كلی طرح گفت: تحكيم ارتباط 
بين شيلات و بهره برداران، جلب مشاركت بهره برداران در برنامه ها و سياستهای 
شيلات، افزايش بهره وری توليد با مشاركت افراد پيشرو و صاحب نظر، كمك به 

تصميم سازی و تصميم گيری بهتر در امور شيلاتی را از اهم اين اقدامات خواند.
صادقی ايجاد حلقه ارتباطی بين شيلات و بهره برداران، كمك به افزايش بهره وری 
در صيد و توليد آبزيان، اطلاع از نيازها و كمبودهای بهره برداران صيد و ابزی پروری 

از طريق مروجين را از اهداف اين طرح خواند.
وی با اشاره به ملاک ها و معيارهای شناسايی و انتخاب اعضای گروه همّت گفت: 
دارا بــودن تجربه و تخصص كامل در يكی از رشــته هــای صيد يا آبزی پروری، 
برخورداری از مقبوليت اجتماعی و داشتن روحيه همكاری، نداشتن سابقه تخلف 
و حســن شهرت در منطقه فعاليت، داشتن حداقل مدرک ديپلم، حداقل ۲۰ سال 
و حداكثر ۶٥ سال سن، علاقمند به همكاری در فعاليتهای آموزشی و ترويجی و 
شركت در جلسات و نشست های آموزشی و تخصصی، پيشرو در امور صيد و آبزی 

پروری و ترجيحاً دارای سوابق نمونه كشوری و يا استانی است.
سرپرست شيلات هرمزگان عنوان كرد: لزوم در نظر گرفتن ساختار و تشكيلات 
اداری مناسب برای برنامه توانمند سازی تشكل های صيادی و راه اندازی گروه همت 
شيلاتی، تامين نيروی انسانی مورد نياز برای اجرای اين موضوع در بخش ستادی و 

در سطوح استانی را از اهم نيازها و الزامات اجرايی طرح خواند.

سرپرست شیلات هرمزگان عنوان کرد؛

شــرکت تیتان مارین کیش در نظر دارد2 دستگاه تصفیه گریز از 
 )Diesel  Oil  Centrifugal  Separator(مرکز ســوخت دیــزل
برای شــناورهای نفربر خود را ازطریق مناقصه عمومی خریداری 
نمایــد. لذا کلیه تامین کنندگان حقیقی و حقوقی میتوانند ظرف مدت 
 1 هفته از تاریخ انتشــار این آگهی برای دریافت اســناد مناقصه با 
شــماره3-02196667020داخلی 105 و یــا بصورت حضوری به 
نشانی تهران، شهرک غرب، بلوار دادمان، تقاطع هرمزان، برج طوبی، 

طبقه 7 واحد 71 مراجعه نمایند.

آگهی مناقصه عمومی

برگزاری  

آزمون حرفه ای 

نظام مهندسی 

در کيش

اقتصاد کیش-  دويســت و نه داوطلب از حوزه امتحانی جزيره 
كيش همزمان با سراســر كشور  هفته گذشته در آزمون حرفه ای 

نظام مهندسی شركت  كردند 
به گزارش اقتصاد كيش، عضو هيئت علمی و نماينده تام الاختيار 
پرديس بين الملل كيش دانشــگاه صنعتی شريف در آزمون ها، 
گفت: آزمون حرفه ای مهندســان همزمان با سراســر كشور در 

پرديس بين الملل كيش دانشگاه صنعتی شريف برگزار شد .
امير خياط افزود: در روز اول برگزاری آزمون صد داوطلب شامل 
٣۱ نفر زن و ۶۷ نفر مرد در چهار رشــته شهرســازی-ترافيك، 

معماری–  نظارت و عمران - نظارت شركت كردند.
وی تصريح كرد: در نوبت عصر پنجشــنبه نيز ۲۴ داوطلب زن و 

۶۷ داوطلب مرد در پنج عنوان تاسيســات مكانيكی –   نظارت، 
تاسيســات برقی – نظارت، معماری – اجــرا، عمران - اجرا و 

تاسيسات برقی – اجرا شركت داشتند .
خياط خاطرنشــان كرد: در آزمون صبح جمعه نيز ۱۸ داوطلب 
شــامل يك نفر زن و ۱۷ داوطلب مرد در ســه رشته تاسيسات 
مكانيكــی – طراحی، تاسيســات برقی - طراحــی و عمران - 

محاسبات شركت نمودند .
وی افزود: پذيرفته شــدگان آزمون، مدرک رســمی مهندسی 
به مانند كارشناسان دادگســتری و به عنوان كارشناسان رسمی 
سازمان مســكن و شهرسازی در شــهرداری ها كشور فعاليت 

خواهند كرد.

 دبير جديد شوراي  عالی مناطق آزاد منصوب شد و از فرداست كه رفت و آمد ها، 
بازديد ها و و نشست ها در تهران و كيش آغاز مي شود. در اين نشست ها عده اي 
خاص هستند كه هميشه و در همه محافل خود را نماينده و سخنگوي مردم كيش 
و بخش خصوصي ميدانند و به اظهار نظر و اعلام موضع پيرامون مسائل مختلف 
جزيره منجمله در مورد عزل و نصب و ابقاء ويا  تغيير مديران موجود  می پردازند 
و بر اساس اينكه كدام مدير تلفن شان را جواب داده و كدام جواب  نداده به خط 
كشی خوب و بد بودن آنها می پردازند! از اين افراد درخواست داريم حالا كه تيم 
جديد دبيرخانه در حال استقرار هست و بر ناكارآمدی تيم قبلی دبيرخانه هم  همه 
نظر مشترک دارند لطفا از اظهار نظرهای اين چنينی به نمايندگی از جانب مردم 
و فعالين كيش خودداری فرمايند و حالا كه دولت با انتخاب دبير جديد موضع 
و نوع نگاهش  را نسبت به مناطق آزاد نشان داده است  اجازه دهند تيم جديد بر 
اســاس  مبنا و ملاک  های ارزيابی های  خود تصميم بگيرند . ضمن اينكه همه 
ميدانيم در اين مسائل به آنچه توجه نمی شود خواسته ها و مطالبات مردمی است! 
و نفرات و گزينه ها  و سياست ها از پيش تعيين شده  است !پس لطفا تفكرات و  
تصورات  ذهنی خود را بعنوان مطالبات مردم كيش در اين محافل و نشست ها  

مطرح نكنيد و سخنگوی آنها نباشيد!

نقد روز...

سخنگوي مردم كيش نباشيد لطفًا!
تجديد چاپ


